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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 4. 1. 2021 

Přítomni: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. 

Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi  

Hosté: doc. Goliášová, doc. Strnad 

Informace rektora:  
➢ Na úvod všem popřál dostatek psychických sil a tvůrčí energie, pracovní i osobní úspěchy a 

zdraví v začínajícím roce 2021.  
➢ Vyjádřil se k aktuálnímu vývoji epidemické situace ve vztahu k VŠ, z čehož je nejpodstatnější:  

- celá republika je v 5.stupni PES, z čehož vyplývá omezení výuky na naší univerzitě, kde je 
stejně jako na všech VŠ povolena pouze výuka online;  

- nadále již není povolena umělecká výuka ani v početně omezených skupinách. 
➢ JAMU zahájí diskusi s MŠMT o možnosti obnovení výjimky pro uměleckou výuku alespoň pro 

absolvující ročníky, jak to požadují i studenti ve svém otevřeném dopise ministrovi.   
➢ Informoval o diskusi ČKR o možnostech přednostního očkování pedagogů VŠ. Emailová diskuse 

dospěla k závěru, že v současnosti je především nutné požadovat, aby byl jasně nastaven 
systém očkování nejohroženějších skupin společnosti a pedagogové VŠ by se měli ve vlastním 
zájmu individuálně registrovat od 1. 2., kdy bude podle dosavadního plánu zahájeno očkování 
veřejnosti podle v dosavadním systému nastavených priorit věkových i profesních.  

 
Informace kvestorky:  

➢ Objasnila hned ze začátku aktuální nařízení, která se týkají našeho setrvání v úrovni 5 PES.  
➢ S tím všechna související opatření vyplývající z novely zákona o VŠ č. 495/2020 Sb. týkající se 

výuky, praxe, přijímacího řízení apod. Je nutné projednat, jak to opravdu v reálu může 
s přijímacím řízením a distančním zkoušením být. Obě fakulty se vyjádřily ke stávající situaci a 
možnostem přijímacích zkoušek.  

➢ Bylo dohodnuto, že žádost o distanční formu přijímacího řízení na HF, distanční zkoušení 
předmětů, které se vyučovaly distančně na obou fakultách a distanční státní zkoušky na DF bude 
celoškolsky zpracována a odeslána na MŠMT. 

➢ Informovala členy kolegia, že letos se bude podepisovat daňové prohlášení na mzdové účtárně 
tak, že bude přesně rozpracovaný striktní plán s harmonogramem podpisů. Podpisová místnost 
bude v přízemí v současné zasedací místnosti. 

 
DF:  

➢ Děkan Francán informoval o jednání RKD, které proběhlo dnes od 8.30. Výuka od 4. 1. 
v plánovaném uměleckém semestru nemohla být podle dle nařízení vlády prozatím zahájena. 
RKD projednalo možné varinaty, děkan doufá, že letní semestr začne podle dosavadního plánu 
1. 3. 2021. RKD se sejde opět 11. 1. především k problematice SZ. 

➢ Informoval o jednání o novém termínu předání čestného doktorátu Jonu Fossemu. Předání 
v plánovaném termínu na podzim minulého roku se nemohlo uskutečnit, nový možný termín je 
18. 6. 2021 nebo v období kolem tohoto data, v němž by měl J. Fosse pobývat ve Vídni. 

 
HF:  

➢ Paní děkanka Willi představila záměr fungování HF JAMU ve fialovém stupni, který byl projednán 
na mimořádném kolegiu děkanky dne 2.1.2021. Informovala o svém postupu intenzivnějšího 
seznámení akademické obce s obsahem preventivních opatřeních JAMU („režim JAMU“) 

➢ Předestřela záměr HF uskutečnit přijímací zkoušky distanční formou  



Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

➢ Referovala o úvahách nad fungováním v letním semestru 
➢ Paní děkanka Willi informovala o tom, že byly zpracovány připomínky k závěrům MEP. Proděkan 

Petr Lyko vytvoří návrh realizace relevantních doporučení v oblasti vědy, výzkumu a inovace, 
který vyplývá z doporučení MEPu 

➢ Informovala o záměru integrovat umělecký výzkum a výzkum uměním ve větší míře do nové 
akreditace doktorského studia a předestřela diskuzi nad strategií vývoje studia DSP v oblasti 
kapacity a počtu studentů 

➢ V rámci pracovní skupiny pro kvalitu vybuduje novou podpůrnou strukturu pro sběr výstupů do 
RUVu 
 

Informace pror. Mackové: 
➢ Vzhledem ke stále se měnící se situaci ve výuce bude pobíhat průběžná komunikace mezi 

studijními proděkany a vedením JAMU a postupy na fakultách budou vzájemně koordinovány. 
 
Informace pror. Medka:  

➢ 1.2. proběhne na KR hodnocení CRP2020. Prosí řešitele, aby se připravili – zejména vzhledem 
ke komplikované vnější situaci - průběh a výsledky řešení komentovat. 

➢ Žádá fakulty, aby se spolupodílely na definování oblastí SZ2021+, které budou financovány 
z Programu na podporu strategického řízení VŠ 2022 – 2025, a které musí být jasně vyznačeny 
již v samotném SZ. V příštím týdnu se sejde skupina ve složení Valová, Vondráčková, 
Chládková, Medek, Lyko, Vodička. Termín bude upřesněn do konce tohoto týdne. 

➢ Hodnocení FRVUČ proběhne on-line v týdnu od 9.2. – přesný termín bude upřesněn do konce 
tohoto týdne. 
 

Informace pror. Hlavici:  
➢ Mezinárodní evaluační panel doručil návrh hodnocení výzkumu na JAMU. Ve všech třech modul 

je JAMU hodnocena stupněm 3 – good, obě fakulty jsou v modulu 3 hodnoceny shodně bez 
výraznějších rozdílů. Celkové hodnocení je obdobné i na AMU a také odpovídá předpokladu 
MŠMT, že UVŠ z hodnocení vyjdou s umístěním ve středním pásmu. Do 15.1. budou MEPu 
zaslány návrhy revizí a do 31.1. bude zpráva předána MŠMT. Analýza závěrů hodnocení a návrh 
opatření proběhnou následně. 

➢ Komise hodnocení projektů FRVČ proběhne 28.1. 
 

Informace pror. Spilky:  
➢ Anglická mutace webu JAMU: pokračuje příprava textů k překladu, na základě domluvy se 

studijními proděkany fakult bude k 15. 1. provedena kontrola správnosti údajů v české verzi a 
v IS v oblasti studia.  
 

DnO – MgA. Petr:  
➢ Vzhledem k vládním opatřením bude probíhat výroba a technická příprava inscenací bez 

přítomnosti studentů, týká se inscenací DF Tanči nebo zemřeš a Broadway Babies a HF opery B. 
Martinů: Hlas lesa, Veselohra na mostě. Pokud to bude možné, proběhne provedení opery 
SAMPO bez přítomnosti publika, zatím plánováno na konec ledna.  

➢ Kromě toho bude pokračovat fotodokumentace fundusu dekorací ve skladech divadla. 
 

Astorka – Bc. Hájková:  
➢ Na kolejích je v současné chvíli 32 studentů. Veškerá činnost na Astorce probíhá standartně. 

 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 18. 1. 2021 v 10:30 hod. on-line formou v programu Teams.   

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 


